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Hakemus 
henkilökohtaisen avun saamiseksi

Nimeni __________________________________________________________________

Kotikuntani _______________________________________________________________

Osoitteeni ________________________________________________________________

_________________________________________________________________________

Puhelinnumeroni __________________________________________________________

Tarvitsen apua seuraavissa asioissa

1.
Tarvitsen apua
(Kerro, mihin tarvitset apua) ________________________________________________

_________________________________________________________________________

_________________________________________________________________________

Kuinka paljon tarvitsen apua?
Kerro esimerkiksi montako tuntia tarvitset apua viikossa. ________________________

Milloin tarvitsen apua?
Kerro tarvitsetko apua aamulla, päivällä vai illalla. ______________________________

2.
Tarvitsen apua  ___________________________________________________________

_________________________________________________________________________

_________________________________________________________________________

Kuinka paljon tarvitsen apua? _______________________________________________

Milloin tarvitsen apua? ____________________________________________________
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3.
Tarvitsen apua ____________________________________________________________

_________________________________________________________________________

_________________________________________________________________________

Kuinka paljon tarvitsen apua?  ______________________________________________

Milloin tarvitsen apua? ____________________________________________________

4.
Tarvitsen apua  ___________________________________________________________

_________________________________________________________________________

_________________________________________________________________________

Kuinka paljon tarvitsen apua?  ______________________________________________

Milloin tarvitset apua?  ____________________________________________________

Avun järjestäminen

Minun ehdotukseni siitä, miten apu järjestetään.
Kerro, miten haluat, että apu järjestetään.
Pohdi esimerkiksi, onko tuttavapiirissäsi henkilöä, joka voi toimia avustajana.
Kysy, onko kuntasi palkannut henkilökohtaisia avustajia.

_________________________________________________________________________

_________________________________________________________________________

_________________________________________________________________________

Aika ja paikka _____________________________________________________________

Allekirjoitus _______________________________________________________________


